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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

ΚΕΕΕ: Μήνυμα ισχύος, γνώσης, καινοτομίας, εξωστρέφειας και συνεργασίας,
από τη ΓΣ στην Κοζάνη, παρουσία τεσσάρων υπουργών

Πρόεδρος ΚΕΕΕ, Γιάννης Βουτσινάς: «Με τα 59 Επιμελητήρια στην πρώτη
γραμμή, θα συνεργαστούμε με την πολιτεία και θα στηρίξουμε την

ανθεκτικότητα των 950.000 επιχειρήσεων μελών μας»

Τεκμηριωμένες υποσχέσεις και σοβαρές δεσμεύσεις για την επίλυση των
προβλημάτων του ελληνικού επιχειρείν από πλευράς πολιτείας, έλαβαν οι
εκπρόσωποι των 59 Επιμελητηρίων της χώρας και τα μέλη της Διοικούσας
Επιτροπής της Κεντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδος, κατά τη διάρκεια της
Γενικής Συνέλευσης (ΓΣ). Ο λόγος για ζητήματα τα οποία αντιμετωπίζουν οι
επιχειρήσεις δόθηκε σε μέλη των Επιμελητηρίων καθώς και των Επιμελητηριακών
Δικτύων, παρουσία τεσσάρων υπουργών, οι οποίοι για πρώτη φορά
παρακολουθήσαν το διάλογο, απάντησαν σε προβληματισμούς και δεσμεύτηκαν
σε λύσεις.

Ιδιαίτερα για την περιοχή της Δυτικής Μακεδονίας, πραγματοποιήθηκε
ανοιχτός διάλογος με τον πρόεδρο της ΚΕΕΕ, Γιάννη Βουτσινά, και τους
προέδρους των Επιμελητηρίων Κοζάνης, Γιάννη Μητλιάγκα, Φλώρινας, Βαλίνα
Ρόζα, Καστοριάς, Χαράλαμπο Καραταγλίδη. Στο πάνελ συμμετείχε και ο
αναπληρωτής υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης, ο
οποίος ανακοίνωσε νέα μέτρα για την ενίσχυση των επιχειρήσεων της περιοχής και
ενημέρωσε σχετικά με νέα χρηματοδοτικά προγράμματα για τις ΜμΕ, στη
μεταλιγνιτική εποχή, χωρίς γραφειοκρατικές αγκυλώσεις. Ο υπουργός ανακοίνωσε
την έναρξη ενός νέου, συμπληρωματικού χρηματοδοτικού προγράμματος, το
οποίο αφορά μικρές και πολύ μικρές επιχειρήσεις, με μέγιστο ύψος
χρηματοδότησης τα 20.000 ευρώ ανά επιχείρηση και ποσοστό επιδότησης έως
70%. Το νέο πρόγραμμα έρχεται να ενισχύσει περαιτέρω τις επιχειρηματικές
πρωτοβουλίες στη Δυτική Μακεδονία και τη Μεγαλόπολη, με συνολικό
προϋπολογισμό που αναμένεται να φτάσει τα 30 εκατομμύρια ευρώ. Όπως
χαρακτηριστικά ανέφερε ο κ. Παπαθανάσης: «βρισκόμαστε σε συζητήσεις με τα
Επιμελητήρια για τις τεχνικές λεπτομέρειες», ενώ η επίσημη προκήρυξη θα
δημοσιευτεί το προσεχές διάστημα.

Η πρώτη ΓΣ υπό τη νέα διοίκηση είχε ανανεωτικό χαρακτήρα σχετικά με
τις επιμελητηριακές διαδικασίες και θετικό πρόσημο αναφορικά με τις σχέσεις
με την πολιτεία. Σε αυτό το πλαίσιο, ο πρόεδρος της ΚΕΕΕ, Γιάννης Βουτσινάς,
παρουσιάζοντας τις προγραμματικές δηλώσεις της νέας περιόδου της ΚΕΕΕ,
ανέφερε ότι πλέον «τα Επιμελητήρια θα είναι στην πρώτη γραμμή, με στόχο να
διαμορφώσουμε ένα νέο, βιώσιμο και ανταγωνιστικό παραγωγικό μοντέλο για τη
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χώρα». «Αισθανόμαστε το βάρος της ευθύνης αλλά και την τιμή να εκπροσωπούμε τη
ραχοκοκαλιά της ελληνικής οικονομίας: το σύνολο του ελληνικού επιχειρείν. Σε μία
περίοδο αυξημένων αναπτυξιακών προσδοκιών αλλά και εντεινόμενων περιφερειακών
ανισοτήτων, η ΚΕΕΕ καλείται να αποτελέσει τον θεσμικό εκφραστή των 59
Επιμελητηρίων και των 950.000 επιχειρήσεων που αυτά εκπροσωπούν. Ο
στρατηγικός μας σχεδιασμός δεν είναι απλώς ένα πλαίσιο στόχων, αλλά ένα δυναμικό
εργαλείο με σαφή κατεύθυνση, μετρήσιμους στόχους και κοινωνικό αντίκτυπο»
συμπλήρωσε. Στην κατακλείδα του, ο κ. Βουτσινάς αναφέρθηκε στην ανάγκη στενής
σχέσης και άμεσης συνεργασίας μεταξύ ΚΕΕΕ και πολιτείας, η οποία θα
ωφελήσει αμφότερους.

Την έναρξη των εργασιών κήρυξε ο υπουργός Ανάπτυξης, Τάκης
Θεοδωρικάκος. «Θα προετοιμάσουμε μαζί με την ΚΕΕΕ ένα νέο επιμελητηριακό
νόμο, ώστε να εκφράζονται πλέον οι ανάγκες και τα προβλήματα των επιχειρήσεων.
Όσον αφορά τον παγκόσμιο εμπορικό πόλεμο με τους δασμούς, θα πρέπει να
προετοιμαστούμε για να αντέξουν οι ελληνικές επιχειρήσεις τις επιπτώσεις και να
οδηγηθούμε στην επόμενη ημέρα» τόνισε ο υπουργός. Από την πλευρά του, ο
υπουργός Ψηφιακής διακυβέρνησης, Δημήτρης Παπαστεργίου, αναφέρθηκε στην
ψηφιακή μετάβαση των επιχειρήσεων. «Θα τρέξουμε πιο γρήγορα, μαζί με τις
επιχειρήσεις το πρόγραμμα των νέων ψηφιακών εργαλείων, το οποίο ξεπερνά τα
500 εκατομμύρια ευρώ, την αξιοποίηση των πιο σύγχρονων δικτύων
τηλεπικοινωνιών και των τεχνολογιών ΑΙ, την ισχυροποίηση και τη διασύνδεση
του ΓΕΜΗ με άλλες πλατφόρμες πληροφοριών προς όφελος των επιχειρήσεων»
ανέφερε. Στις εργασίες συμμετείχε και ο υφυπουργός παρά τω πρωθυπουργώ,
Θανάσης Κοντογεώργης, ο οποίος ανέδειξε, από τη δική του θέση, την ανάγκη
υποστήριξης των ΜμΕ, η οποία αποτελεί προτεραιότητα για την ΚΕΕΕ τα
επόμενα χρόνια. «Οφείλουμε να ενισχύσουμε τις ΜμΕ. Υπάρχει ανάγκη να διαθέτει η
χώρα ένα εθνικό σχέδιο για την περιφερειακή ανάπτυξη, την αποκέντρωση και την
κοινωνική συνοχή, καθώς τα Ευρωπαϊκά χρηματοδοτικά εργαλεία δε θα λειτουργούν
πλέον αποσπασματικά μετά το 2027» επεσήμανε κ. Κοντογεώργης. Τέλος, ο
περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας, Γιώργος Αμανατίδης, παρουσίασε το
ευρύτερο πλαίσιο συνεργασίας που έχει διαμορφωθεί μεταξύ της Περιφέρειας και
των τεσσάρων Επιμελητηρίων της Δυτικής Μακεδονίας, υπογραμμίζοντας ότι η
συνεργασία αυτή αποτυπώνεται σε συγκεκριμένα αποτελέσματα: κοινές δράσεις,
συμμετοχή στα Περιφερειακά Συμβούλια, αξιοποίηση χρηματοδοτικών εργαλείων
και σχεδιασμό πολιτικών για τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις.


